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شناسایی ۱۹۴ بیمار کرونایی در کشور
بنابر اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت بهداشت طی یک شبانه 
روز ۱۹۴ بیمــار جدیــد مبتلا به کرونا در ایران شناســایی شــد و یک نفر از 
مبتلایان نیز جان خود را به علت ابتلا به این بیماری از دســت داد.به گزارش 
ایسنا، از روز 3۰ شهریورماه تا روز اول آبان ۱۴۰۱ و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، ۱۹۴ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی و ۵۲ نفر 
از آنها بستری شدند. مجموع بیماران کووید-۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۵۵۶ 

هزار و ۹۷ نفر رسید.
متاسفانه در طول ۲۴ ساعت یک بیمار مبتلا به کووید-۱۹ در کشور جان خود 
را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۴ هزار و ۵۴۴ نفر 
رسید.خوشــبختانه تا روز اول آبان ۷ میلیون 33۰ هزار و ۴۵۷ نفر از بیماران، 
بهبود یافته و یا از بیمارســتانها ترخیص شده اند.۱3۷ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید-۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.

تا روز اول آبان ۵۴ میلیون و ۲۹۹ هزار و ۶۸۹ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در 
کشور انجام شده است.تا روز اول آبان ۶۵ میلیون و ۱۱۱ هزار و ۷۶۷ نفر دوز 
اول، ۵۸ میلیــون و ۵۱۶ هزار و ۱۷۱ نفر دوز دوم و 3۱ میلیون و 3۰۴ هزار و 
۶۴۲ نفر، دوز سوم و بالاتر واکسن کرونا را تزریق کرده اند. مجموع واکسن های 
تزریق شــده در کشور به ۱۵۴ میلیون و ۹3۲ هزار و ۵۸۰ دوز رسید. در یک 
شبانه روز ۹ هزار و 3۱۸ دوز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.در حال 
حاضر ۴ شهرســتان در وضعیت قرمز، ۲۶ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۸۸ 

شهرستان در وضعیت زرد و ۲3۰ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

آغاز ثبت نام مجدد »بیمه تکمیلی«
 فرهنگیان شاغل از  فردا

مدیرکل رفاه و پشتیبانی وزارت آموزش و پرورش از اعلام زمان ثبت نام مجدد 
فرهنگیان شــاغل برای بهره مندی از پوشــش بیمه درمان تکمیلی خبرداد.به 
گزارش ایسنا، سعید مقدم زاده با اشاره به درخواستهای مکرر فرهنگیان برای 
ثبت نام در بیمه درمان تکمیلی، اظهار کرد: با هماهنگی انجام شده با شرکت 
بیمه گر مقررشده است از روز سه شنبه 3 آبان۱۴۰۱ تا ۱۰ آبان ۱۴۰۱ سامانه 
شــرکت »بیمه دانا« جهت ثبت نام این دســته از فرهنگیان در دسترس قرار 

بگیرد.
وی افزود: با توجه به عدم تمدید زمان اعلام شده، فرهنگیان باید با مراجعه به 
ســامانه شرکت بیمه دانا  نسبت به ثبت نام جهت بهره مندی از پوشش بیمه 
درمان تکمیلی اقــدام کنند.مقدم زاده تاکید کرد: کلیــه افراد متقاضی بیمه 
درمان تکمیلی از تاریخ ۱ تیر۱۴۰۱ تحت پوشــش قرار گرفته و بر این اساس 

نسبت به کسر معوقات ماه های قبل از حقوق آنان اقدام خواهد شد.

نرخ بلیت باغ پرندگان افزایش یافت
اعضای شــورای شهر تهران در جلسه دیروز شــورا بهای بلیت باغ پرندگان را 
تعیین کردند.به گزارش ایســنا، اعضای شورای شهر تهران صبح امروز بررسی 
لایحه تعیین بهای باغ پرندگان را روی میز بررســی خود قرار دادند و آخوندی 
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای شــهر تهران در ابتدا در تشریح این 
لایحــه گفت: در مــورد تعیین بهای بلیت باغ پرندگان جلســاتی را با اعضای 
کمیســیون خدمات شهری شورا، شــهردار منطقه ۴ و معاون خدمات شهری 
شــهرداری تهران برگزار کردیم که به یک جمع بنــدی در مورد قیمت بلیت 
رســیدیم که بر روی صفحه مانیتور شــورا می بینید؛ اما بعد از جلسه اعضای 
کمیسیون خدمات شهری نظرشان عوض شد و به همین دلیل دو پیشنهاد به 

صحن شورا آوردیم.
وی با بیان اینکه باغ پرندگان در اختیار پیمانکار اســت و در دوره کرونا تقریبا 
این مجموعه تعطیل بود، تصریح کرد: از ســال ۹۸ تا کنون افزایش نرخی در 
بلیت این مجموعه نداشــتیم و حالا افزایش نرخ برای ســال های ۹۹، ۱۴۰۰ 
و ۱۴۰۱ را در نظــر گرفتیــم که بر این اســاس بلیت ۶۰ هــزار تومانی برای 
بازدید کننده داخلی، بلیت ۱۵ دلاری برای گردشگر خارجی، ورودی پارکینگ 
۶۰۰۰ تومان و به ازای هر نیم ســاعت ۱۰۰۰ تومان در نظر گرفته شده است.
عضو شــورای شهر تهران افزود: در تبصره ۴ این مصوبه تخفیفات بسیار خوبی 
در نظر گرفته شــده اســت و کمیته امداد و بهزیســتی نیز به لیست دریافت 
کنندگان تخفیف اضافه شــدند.وی با بیان اینکه پیشنهاد شهرداری بلیت ۷۰ 
هــزار تومانی بود و ما آن را به ۶۰ هزار تومــان تقلیل دادیم، گفت: همچنین 
در این مصوبه سازمان زیباسازی موظف می شود که کار تبلیغاتی خاصی برای 

افزایش بازدیدکنندگان انجام دهد.
به گزارش ایســنا، پیرهادی رئیس کمیسیون خدمات شهری نیز با بیان اینکه 
مبلغ بلیت قبلی باغ پرندگان ۲۷ هزار تومان بود و حالا به یک دفعه با افزایش 
۱۰۰ درصدی بلیت ها می خواهیم آن را به ۶۰ یا ۷۰ هزار تومان برسانیم، گفت: 
نباید در این شــرایط به گونه ای عمل کنیم که مــردم در تنگنا قرار بگیرند و 
پیشنهاد ما نهایتا بلیت ۴۰ تا ۴۵ هزار تومانی بود؛ اما نهایتا با توجه به مشکلات 
باغ پرندگان عدد ۵۰ هزار تومان را پیشنهاد دادیم.کمالی زاده شهردار منطقه 
۴ نیز گفت: در هیچ کجای دنیا به مســائل تفریحی سوبســید داده نمی شودو 
الان مبلــغ بلیت ۹۰ هزار تومانی با توجه به نرخ تورم به اندازه ۲۸ هزار تومان 
ســال ۹۸ ارزش دارد و این در حالیســت که در باغ پرندگان با موجودات زنده 
مواجه هســتیم و تغذیه، نگهداری و ... آنها بســیار با اهمیت است.به گزارش 
ایسنا، اعضای شورای شهر تهران نهایتا پیشنهاد ۴۰ هزار تومانی برای بلیت باغ 

پرندگان را با ۹ رأی به تصویب رساندند.

اطلاعیه سازمان حج و زیارت
 برای سفر حج تمتع ۱۴۰۲

سازمان حج و زیارت در اطلاعیه ای از دارندگان قبوض ودیعه گذاری حج بدون 
در نظر گرفتن اولویت درخواســت کرد تا با مراجعه به ســامانه رزرو، اطلاعات 
خود را بروزرسانی کنند. سازمان حج و زیارت در اطلاعیه ای از دارندگان قبوض 
ودیعه گذاری حج تمتع دعوت کرد تا به سامانه تکمیل اطلاعات ودیعه گذاران 
حج تمتع مراجعه و نســبت به بروزرســانی اطلاعات خود اقدام کنند تا برای 

ثبت نام حج تمتع ۱۴۰۲ برنامه ریزی بهتری انجام شود.
در متن این اطلاعیه آمده اســت: باتوجه به ضرورت برنامه ریزی سازمان حج و 
زیارت درخصوص اعزام ودیعه گذاران حج تمتع و همچنین ایجاد پل ارتباطی 
میان این ســازمان و ودیعه گذاران و اطلاع رسانی های مختلف، ایجاب می کند 
همه ســپرده گذاران حج تمتع در اسرع وقت و فارغ از اینکه در چه سالی قصد 
تشرف به حج را دارند و یا نوبت آنان باشد، با مراجعه به سامانه تکمیل اطلاعات 
ودیعه گذاران حج تمتع به آدرس: Reserve.haj.ir نسبت به درج و ویرایش 
اطلاعــات شناســنامه ای و تکمیلی خود اقدام کــرده و در پایان کد رهگیری 
دریافت کنند تا در آینده و پس از مشــخص شدن کاروان های اعزامی بتوانند با 

سرعت و سهولت بیشتری نسبت به انتخاب و ثبت نام در کاروان اقدام کنند.
بدیهی اســت مراجعه به این ســامانه و اخــذ کد رهگیری صرفــاً به منظور 
بروزرســانی اطلاعات فردی افراد است و تشــرف به حج تمتع براساس تعداد 
ویزای تخصیصی به ایران در هر ســال و دعوت از مشــمولین تشرف براساس 
اولویت های قبوض ثبت نامی و نیز ضوابط کشــور میزبان خواهد بود و سازمان 
حج و زیارت بر این اساس نســبت به برنامه ریزی، فراخوان و اعزام افراد عمل 
خواهد کرد.اولویت های تشــرف و ضوابط اعزام به حج تمتع سال ۱۴۰۲ پس 
از انجام مذاکرات فی مابین با کشــور عربستان و در زمان مقرر به اطلاع عموم 

خواهد رسید.

آماده باش مدیریت بحران
 درپی پیش بینی توفان لحظه ای برای تهران

مدیرکل مدیریت بحران اســتان تهران با اشاره به صدور هشدار نارنجی توسط 
ســازمان هواشناســی برای وقوع توفان لحظه ای در این اســتان از آماده باش 
مدیریت بحران برای مقابله با حوادث احتمالی خبر داد.به گزارش ایسنا، حامد 
یزدی مهر،  با اشــاره به صدور هشــدار نارنجی هواشناسی استان تهران گفت: 
وزش باد شــدید تا خیلی شــدید و طوفان لحظه ای برای امروز و فردا )دوم و 

سوم آبان ماه( پیش بینی شده است.
وی با بیان اینکه شدت وزش باد برای امروز طی بعد از ظهر و شب شدید پیش 
بینی شده است گفت: طبق اعلام هواشناسی، خیزش گرد و خاک به خصوص 
در نیمه جنوبی و غربی اســتان تهران همراه با نفوذ گرد و غبار از اســتان های 
مجاور و کاهش کیفیت هوا و دید افقی همراه خواهد بود. در همین راســتا به 
شــهروندان توصیه می کنیم که با توجه به منطقه اثر مخاطره پیش بینی شده 

نکات ایمنی لازم را مد نظر داشته باشند.

اخبار کوتاه
جلسات مشترک مجلس و دولت و شورای عالی انقلاب فرهنگی درباره گشت امنیت اخلاقی

آیاگشتارشادباقیمیماند؟

سریال تکراری بدهی تأمین اجتماعی به بیمارستان ها و تهدیدِ قطع خدمات به بیمه شده

مدیرعامل سازمان انتقال خون مطرح کرد

خطر ترافیک بین شهری و تصادفات برای زنجیره حمل و نقل خون

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت اعلام کرد

بیش از ۲۴۰ هزار پست خالی در وزارت بهداشت

شرایط بهره مندی از صندوق ضمانت »وام اشتغالزایی« زنان سرپرست خانوار

گروه اجتماعی- فخری سادات مسچی: در شرایطی که 
مطالبات اعتراضی مردم در یک ماه گذشته، از جمع کردن 
گشت ارشاد هم فراتر رفته، به نظر می رسد مسئولان حتی 
قصد جمع اوری گشــت ارشاد را هم ندارند و عقب نشینی 

در این مورد را جایز نمی دانند.
 در تازه ترین اظهارنظر در این زمینه، انسیه خزعلی، معاون 
اموز زنان و خانواده ریاست جمهوری که سه ماه پیش گفته 
بود، گشــت ارشاد نداریم و آنچه مردم فکر می کنند گشت 
ارشــاد است در واقع گشــت امنیت اجتماعی است دیروز 
)یکشــنبه( گفت: جلساتی در رابطه با اصلاح گشت امنیت 
اخلاقی در مجلس با اعضای هیئت دولت و اعضای شورای 
عالی انقلابی فرهنگی برگزار شــده است و در شورای عالی 
انقلاب فرهنگی و کمیســیون های آن جلساتی برگزار شده 

که در رابطه با آن اطلاع رسانی خواهد شد.
وی گفت: تاکنون چندین جلسه در این رابطه برگزار شده 
اســت و مذاکراتی در حال انجام است ولی چون هنوز کار 
به مرحله نهایی نرسیده نمی توانم جزییات آن را بیان کنم. 
خزعلی در پاســخ به این ســوال که آیا دولت در این باره 
لایحه ای ارائه خواهد کرد؟ تصریح کرد: این مسئله یا باید 
در شــورای عالی انقلاب فرهنگی انجام بگیرد و یا به توافق 

برسند که مجلس طرحی ارائه کند.
این سخنان خزعلی نشان می دهد جمع آوری گشت ارشاد 
یا آنچه که خانم خزعلی، گشت امنیت اجتماعی می داند در 
دستور کار مسئولان قرار ندارد. این درحالیست که حداقلی 
ترین مطالبه مردم پس از درگذشــت مهســا امینی، جمع 
آوری گشــت های ارشاد با همان گشت های امنیت اخلاقی 
و اجتماعی بود که مردم، عملکرد آن را مسئول درگذشت 
مهسا امینی می دانند. حتی اگر اگفته های مسئولان مبنی بر 
عدم ضرب و شتم یا برخورد فیزیکی با مهسا امینی را پس 
از جمع اوری توسط گشت ارشاد بپذیریم و قبول کنیم که 
بر خلاف آنچه تصور می شــد، دوربینی روی لباس ماموران 
پلیس که مهســا امینی را بازداشــت کردند نبوده، باز هم 
نمی توان این نکته را نادیده گرفت که استرس و فشار روانی 
وارده بر مهســا امینی، دختری که از شهرســتان به تهران 
آمده بود و ناغافل توسط گشت ارشاد بازداشت شد، می تواند 
در مرگ او تاثیرگذار بوده باشــد. فشــار روانی و استرسی 

که زنان و دخترانی که توســط گشت ارشاد بازداشت شده 
انــد، روایتهای تجربیات تلخ خــود را در ماههای اخیر، در 

شبکه های اجتماعی به اشتراک گذاشته اند. 
از ســوی دیگر، برخورد با مهســا امینی نخستین برخورد 
با دختران و زنان نبود و به دلیل انتشــار فیلمهای دیگری 
از برخوردهای ماموران گشــت ارشــاد با زنــان و دختران 
که با ضرب و شــتم و برخورد فیزیکی همــراه بوده، افکار 
عمومی ادعــای عدم برخورد فیزیکی با مهســا امینی را به 
ســختی باور کردند. فقط در یک سال اخیر، چندین فیلم 
از برخوردهــای خارج از عرف و قانون بــا زنان و دختران 
توسط گشت ارشــاد منتشر شد که ناراحتی و خشم مردم 
را در پی داشت که آخرین آنها، حرکت ون گشت ارشاد در 
میدان صنعت بدون توجه به اصرارهای مادر دختری بود که 
بازداشت شده بود و مادرش می گفت بیمار است و التماس 

می کرد او را با خود نبرند.
از ســوی دیگر، کلیت موضوع گشــت ارشاد، حتی کارایی 
برگزاری جلســات توجیهی بــرای زنــان و دخترانی که 

بدحجاب نامدیده شــده بودند، با ابهام جدی مواجه شــده 
است چراکه عملکرد گشت ارشاد نتوانسته حتی اندکی در 

وضعیت حجاب در جامعه تغییر مثبتی ایجاد کند.
همه این موارد، جمع آوری گشــت ارشاد را نه تنها به یکی 
از مهمترین مطالبه های افکار عمومی، بلکه به مطالبه برخی 
احزاب و گروههای سیاســی تبدیل کرد که در بیانیه هایی 
خواســتار جمع آوری گشت ارشاد شــدند. با این حال به 
نظر می رســد هنوز عزمی برای جمع آوری گشت ارشاد و 
برخوردهای پرهزینه و بــی ثمر با بدحجابی در جامعه که 
حاصلی جز افزایش شکاف بین مردم و مسئولان ندارد ایجاد 
نشده است و سخنان جدید انسیه خزعلی را در همین راستا 
بایــد ارزیابی کرد.  هرچند با توجه بــه اعتراضات یک ماه 
اخیر، خبری از گشت های ارشاد در جامعه نیست اما آنگونه 
که از اظهارنظرها و شــواهد بر می آید، غیبت گشــت های 
ارشــاد، موقتی اســت و به زودی احتمالا شاهد بازگشت 
گشت ارشاد خواهیم بود؛ هرچند بعید به نظر می رسد این 
بار بتوانند همچون گذشته، هر طور که خواستند با زنان و 

دختران برخورد کنند.
مظلومیت مضاعف پلیس

 حاصل بررسی کلیپ »برخورد با یک زن«
معاون امور زنــان و خانواده رئیس جمهــور همچنین در 
خصوص کلیپــی که اخیرا در فضای مجــازی در رابطه با 
برخورد ماموران نیروی انتظامی با یک زن منتشــر شــده، 
توضیحاتی ارائه کرد و گفت که طبق بررســی های صورت 

گرفته »خشونتی« صورت نگرفته است.
انســیه خزعلی در گفت وگو با ایســنا و در پاسخ به اینکه 
چنــد روز پیــش در مصاحبه ای ذکر کردیــد که گزارش 
کلیپ های پخش شده از برخورد ماموران نیروی انتظامی با 
یک خانم را از فراجا خواســته اید، آیا گزارش به دست شما 
رسیده و نتیجه بررسی چه بوده است؟ گفت: همانطور که 
در آن مصاحبه گفته ام هرگونه قضاوت باید بعد از دریافت 
اطلاعات کافی باشــد و بحمدالله گزارشــات دریافت شد و 

دلالت بر مظلومیت مضاعف نیروی انتظامی داشت.
وی با بیان اینکه مطلب »موهن« رســانه معاند بی بی سی 
که »مضحکه« بودن آن از اول مشــخص بود، ادامه داد: اما 
اینکه آیا رفتار خشــنی نسبت به فرد مذکور صورت گرفته 
بود یا نه؟ بررسی و مشخص شد چنین امری صورت نگرفته 
و این دستگیری طبق روش متداول پلیس نسبت به کسی 
که مشــکوک به حمل ســلاح است انجام شــده و پس از 

مشخص شدن عدم وجود سلاح، ایشان رها شده است.
بــه گفته معاون امور زنان و خانــواده رئیس جمهوری، در 
مجموع کمتــر از یک دقیقه بازداشــت این خانم به طول 
انجامیــده بوده اســت و این امر بیانگر آن اســت که همه 
»داستان سرایی ها« در این زمینه »خنده دار« و »غیرقابل 
تصور« اســت چه برســد به باور و البته نشــانگر شــدت 

»خباثت« دشمن در اشاعه دروغ و افترا است.
خزعلــی با بیا اینکه شــاید یکی از دلایل این شــایعات و 
مظلومیت نیروی انتظامی، خود نیروی انتظامی اســت که 
لازم است اطلاع رسانی به موقع و به هنگام روایت هر حادثه 
را عهده دار شــود، افزود: امیدوارم همانطور که قبلا گفتم 
شــان و جایگاه این نیروی مقتدر برای حفظ امنیت مال و 
جان و ناموس مردم حفاظت شود و بی شک مردم عزیزمان 

قدردان این زحمات بوده و خواهند بود.

مقامــات وزارت بهداشــت از افزایش بدهــی بیمه تأمین 
اجتماعــی به مراکز درمانی و تأخیر در بازپرداخت آن خبر 
می دهند.به گزارش خبرنگار ایلنا، در روزهای گذشته معاون 
درمان وزیر بهداشت از بدهی ۱۰ هزار میلیارد تومانی بیمه 
تأمین اجتماعی به مراکز درمانی دولتی و دانشگاه های علوم 
پزشکی خبر داد. به گفته وی پرداخت مطالبات این مراکز با 
تأخیری ۸ ماهه تا یکساله مواجه شده است.همزمان با این 
موضوع برخی از بیمارستان های دولتی اعلام کرده اند که با 
توجه به انباشت مطالبات و تأخیر در پرداخت آن ها از سوی 
تأمین اجتماعی، این مراکز درمانی از پذیرش بیمه شدگان 
تأمین اجتماعــی برای دریافــت خدمات غیراورژانســی 
معذور هســتند. این اولین بار نیست که رابطه مالی تأمین 
اجتماعی و مراکز درمانی به این ســطح رسیده و بر نحوه 
ارائه خدمات مراکز درمانی به بیماران بیمه شــده توســط 
این سازمان بیمه گر، تأثیر می گذارد، در سال های قبل هم 
برخی دانشــگاه های علوم پزشکی هم اعلام کرده بودند که 
به دلیل استمرار و انباشــت بدهی قادر به ارائه خدمات به 

بیمه شده های تأمین اجتماعی نیست.
بیش از نیمی از جمعیت ایران بیمه شــده تأمین اجتماعی 
بوده و تهدید قطع خدمات غیراورژانســی از ســوی مراکز 
دولتی بی شــک می تواند تأثیرات مخربی را بر سلامت آنان 
بگذارد. از ســوی دیگر به گفته معاون درمان دانشگاه علوم 
پزشکی ایران تأخیر در بازپرداخت این بدهی ها تأثیر منفی 
را بر مراکز درمانی گذاشــته اســت.»نادر توکلی« معاون 
درمان دانشگاه علوم پزشکی ایران در گفت وگو با خبرنگار 
ایلنا با بیان اینکه بخش بزرگی از مراجعان به مراکز درمانی 

دولتی را بیمه شده های تأمین اجتماعی تشکیل می دهند، 
گفت: بیمارستان های دولتی خودگردان بوده و درآمدهای 
آن ها وابسته به خدمتی اســت که به سازمان های بیمه گر 
می فروشند و فرانشــیزی را هم که بیمار در بخش دولتی 
پرداخت می کند حدود ۱۰ درصد است که عملا نقدینگی 
برای بیمارســتان ایجاد نمی کند تا از پس هزینه های خود 
ماننــد حقوق برخی از پرســنل، پرداخت بــه پیمانکاران، 
هزینه هــای جاری روزانه، هزینه ملزومــات مصرفی و... بر 
آینــد.وی افزود: با توجه به نوســانات مختلفی که در بازار 
وجود دارد، بســیاری از اقلام دارویی، تجهیزات پزشکی و 
اقلام مصرفی را به صــورت نقد از بازار خریداری می کنند. 
حال در زمانی که باید درآمدها از بیمه تأمین شــوند و در 
زمانی که حدود یک سال است که بیمه پولی به بیمارستان 
پرداخت نکرده است، مجرایی برای پرداخت وجود نداشته و 
بیمارستان عملا توان ارائه خدمت نداشته و همین موضوع 
موجب شده تا بیمارستان ها نامه بدهند که دیگر بیمار بیمه 

شده تأمین اجتماعی را قبول نکنند.
او در پاســخ به این موضوع که برخی از بیمارســتان های 
تحت پوشــش این دانشــگاه اعلام کرده اند که از بیماران 
بیمه شده تأمین اجتماعی معذور هستند، گفت: البته اینکه 
بیمارستان ها گفته اند که خدمات ارائه نمی دهند منظور این 
نیســت که خدمات اورژانســی ارائه نمی شود، بلکه منظور 
از ارائه خدمات غیراورژانســی و الکتیو اســت. با این حال 
هنوز تصمیمی مبنی بر تأیید درخواســت بیمارستان ها از 
سوی دانشگاه های علوم پزشکی اتخاذ نشده و تا زمانی که 
دانشگاه ها تأیید نکنند هیچ بیمارستانی نمی تواند خدمات 

غیر اورژانســی را قطع کند. ما فعلا فرصتــی را به تأمین 
اجتماعی داده ایم تا بتواند بدهی های خود را پرداخت کند.
توکلی یادآور شد: اگر چاره اندیشی از سوی سازمان تأمین 
اجتماعی صورت نگیرد، قطعا وضعیت مطالبات بحرانی شده 

و روز به روز هم بدتر خواهد شد.
توکلی بیان کرد: بیمه هــای تکمیلی حجم خرید خدمت 
زیــادی از بیمارســتان های دولتی ندارنــد و عمده آن ها 
مراکز خصوصی را پوشــش می دهند با این حال بســیاری 
از این مراکز قراردادهای خود را با بیمه های تکمیلی تمدید 
نکرده اند.وی یادآور شــد: بیمه ســلامت وضعیت پرداخت 
بهتری نســبت به بیمه تأمین اجتماعی دارد. این بیمه که 
بیشترین خرید خدمت را از بیمارستان ها دارد در پایان هر 
ماه ۶۰ درصد مطالبات را به صورت علی الحســاب پرداخت 
می کند.او همچنین در رابطه با بیمه نیروهای مســلح نیز 
گفت: عمده بیمه شــده های این بیمه پایه به بیمارستان ها 
و مراکز ملکی نیروهای مســلح مراجعه کــرده و کمتر به 
بیمارســتان های دولتی یا خصوصــی مراجعه می کنند به 
همین دلیل مشکل چندانی با این بیمه وجود ندارد، اگرچه 

مطالباتی هم از بیمه ها وجود ندارد.
»شهرام غفاری« مدیرکل دفتر درمان غیرمستقیم سازمان 
تأمین اجتماعی در گفت وگو بــا خبرنگار ایلنا، در رابطه با 
بدهی های ســازمان تأمین اجتماعی اظهــار کرد: در حال 
حاضر ســازمان تأمیــن اجتماعی به دانشــگاه های علوم 
پزشــکی در پرداختی ها تأخیــر دارد و این تأخیر عارضی 
است. ســازمان تأمین اجتماعی مطالباتی از جاهای دیگر 
دارد که به موقع پرداخت نشــده و همین موضوع موجب 

تأخیر در پرداختی سازمان تأمین اجتماعی به دانشگاه های 
علوم پزشــکی و مراکز درمانی شــده اســت.وی افزود: در 
تأمین نقدینگی یکســری مشکلات وجود دارد و امیدواریم 
سریع تر رفع شود. بر اساس قانون سازمان تأمین اجتماعی 
و وزارت بهداشت مکلف هســتند که به همدیگر سرویس 
بدهند بر همین اســاس اگر تصمیم به عدم ارائه خدمت به 
بیمه شــده های تأمین اجتماعی باشد فاقد وجاهت قانونی 
است.غفاری اظهار کرد: کل بدهی سازمان تأمین اجتماعی 
به دانشگاه های علوم پزشــکی در سال ۱۴۰۰، پنج هزار و 
دویست میلیارد تومان بود، اسناد بدهی های امسال با تأخیر 
به این سازمان می آید که دلیل آن هم این است تعرفه های 
پرســتاری اعمال شــده و باید HISI دانشگاه ها تغییراتی 

انجام دهند و اسناد را بفرستند. 
با این حال رقم اســناد در حال حاضر رقم درشتی نیست و 
در حد دو تا ســه هزار میلیارد تومان است.مدیرکل درمان 
غیرمستقیم ســازمان تأمین اجتماعی همچنین در مورد 
دلایل تأخیر در پرداخت یارانه دارو و اعتراض داروســازها 
نیز اظهار کرد: ما حدود دو ماه مرداد و شــهریور را تأخیر 
داریم و در این رابطه حق با آن ها اســت. سازمان برنامه و 
بودجه از محل مطالبات ســازمان تأمین اجتماعی و نه به 
عنوان کمک بلاعوض منابعی را در اختیار این سازمان قرار 
داده است تا بخشی از معوقات را پرداخت کنیم و از آن سو 
دو هــزار و ۲۰۰ میلیارد تومان را هم از محل طرح دارویار 
به ما پرداخــت کردند تا به داروخانه ها پرداخت کنیم الان 
مبلغی را پرداخت کرده ایم، اما در پرداختی های شهریور و 

مرداد تأخیر داریم.

مدیرعامل ســازمان انتقــال خون با بیــان اینکه نیازهای 
ناگهانــی به خون و فرآورده های آن، ترافیک بین شــهری 
و امکان تصادفات، پیوســته زنجیــره حمل خون را تهدید 
می کند، در عیــن حال گفت: بهره بــرداری از پروژه مرکز 
جامع انتقال خون پرند، تامین فراورده، آزمایشات، نگهداری 
و پخش خون را عهده دار خواهد شد و رفع مشکلات حمل و 
نقل خون و ترافیک نیز نعمت بزرگی خواهد بود.به گزارش 
ایسنا، پروژه ۱۵ هکتاری مرکز جامع انتقال خون پرند که 
زمین آن با مشارکت شهرداری و شرکت عمران شهر جدید 

پرند تامین گردیده است، روز شنبه کلنگ زنی شد.در این 
مراسم دکتر مصطفی جمالی مدیرعامل سازمان انتقال خون 
با اشاره به گستردگی استان تهران و مشکلات پخش خون 
از مرکز وصال به کل اســتان و مراکز شهرســتان ها گفت: 
نیازهــای ناگهانی، ترافیک بین شــهری و امکان تصادفات 
پیوسته زنجیره حمل خون را تهدید می کند.وی افزود: در 
اسلامشهر و بهارستان هیچ مرکز انتقال خونی وجود ندارد 
و مرکز رباط کریم نیز در شــأن اهدا کنندگان نیســت لذا 
اگر امکان احداث مرکز اهدا در نزدیکی مراکز شهرستانهای 

تهران فراهم شود نه تنها مشکل توزیع استانی خون را حل 
می کند بلکه روزانه بیش از ۵۰۰ واحد خون به آمار اهدای 
استان می افزاید.جمالی گفت: مرکزی که امروز کلنگ زنی 
می شود، تامین فراورده، آزمایشات، نگهداری و پخش خون 
را نیز عهده دار خواهد شد همچنین رفع مشکلات حمل و 
نقل خون و ترافیک نعمت بزرگی خواهد بود.وی با اشاره به 
بخش های دیگری که در این مجتمع دیده شده است، گفت: 
موسســه علمی تحقیقاتی، آمفی تئاتر، سوئیت های رفاهی، 
سالن چند منظوره برای اجلاس و سمینارهای آموزشی بین 

المللی بزرگ مناســب جهت میهمانان خارجی، سردخانه 
مرکزی برای ذخایر پلاسما و احداث انبار استراتژیک برای 
نگهداری اقلام و تجهیزات مورد نیاز مثل کیت و کیسه در 
شرایط استاندارد از بخش های دیگر این مجتمع است.بنابر 
اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، جمالی تاکید کرد: این 
مرکز بزرگترین و مهمترین مرکز آموزشی و خدماتی انتقال 
خون خواهد شد و امیدواریم با حمایت خیرین و مسئولین 
منطقه هرچه سریعتر به بهره برداری برسد تا هرچه زودتر 

سلامت مردم منطقه تامین شود.

معاون توســعه وزارت بهداشت با اشــاره به وجود بیش از 
۲۴۰ هزار پست خالی در این وزارتخانه، گفت: به نیروهای 
طرحی به عنــوان نیروی آموزش دیــده و متخصص نیاز 
جــدی داریم و با توجه به اینکه تعیین تکلیف این موضوع 
دســتور رهبر معظم انقلاب است؛ بنابراین تلاش خواهیم 
کرد تا پایان ســال جاری نســبت به جذب آنها از طریق 

آزمون اقدام کنیم.
به گزارش ایســنا، دکتر رحیمی در مورد آخرین وضعیت 
تعیین تکلیــف نیروهای طرحی وزارت بهداشــت، گفت: 
یکی از موضوعات بســیار مهم برای وزارت بهداشت بحث 

ســاماندهی نیروهای انسانی است که بخشی از این نیروها 
نیروهای طرحی هســتند.بنابر اعلام وزارت بهداشت، وی 
افزود: تعــداد زیادی از نیروهای طرحی در دوران کرونا به 
دلیل نیاز جدی کشور طرح شان را تمدید کردند و در حال 
حاضر دوران طرح شان به اتمام رسیده و به طور قطع ایجاد 
تامین امنیت شغلی و بکارگیری آنها برای ما دغدغه است.
رحیمی بــا بیان اینکه تعیین تکلیف وضعیت این نیروها را 

از مســیرهایی دنبال کردیم، با اشــاره به برگزاری آزمون 
استخدامی و پیش بینی سهمیه قابل توجه برای جذب آنها، 
گفت: در حــال مذاکره با ســازمان های برنامه و بودجه و 
اداری و اســتخدامی برای نهایی کردن مجوزهای استخدام 
نیروهای طرحی هســتیم تا بر اســاس مصوبه ستاد ملی 
مبارزه با کرونا ســهمیه قابل توجهــی را برای آنها در نظر 
بگیریم.معاون توســعه مدیریت و منابع وزارت بهداشــت 

یادآور شد: همچنین مقرر شده استخدام نیروهای طرحی 
را در قالــب طرح ســاماندهی اســتخدام کارکنان دولت 
پیگیری تــا حداقل بتوان آنها را به صــورت قراردادی در 
سیستم وزارت بهداشت بکارگیری کرد.وی ادامه داد: بیش 
از ۲۴۰ هزار پست خالی در وزارت بهداشت وجود دارد و به 
نیروهای طرحی به عنوان نیروی آموزش دیده و متخصص 
نیــاز جدی داریم؛ با توجه به اینکه جذب نیروهای طرحی 
دستور رهبر معظم انقلاب اســت بنابراین تلاش خواهیم 
کرد تا پایان ســال جاری نســبت به جذب آنها از طریق 

آزمون اقدام کنیم.

معاونــت زنان ریاســت جمهوری، شــرایط 
بهره مندی از صندوق ضمانت وام اشتغالزایی 

زنان سرپرست خانوار را اعلام کرد.
به گزارش ایســنا، در اجرای »طرح تســهیل 
ضمانــت وام هــای خــرد بانکی بــرای زنان 
سرپرست خانوار دهک های ۱ تا ۵ درآمدی« 
یکــی از موضوعات مبتلا به زنان سرپرســت 
خانــوار دریافت کننــده وام بانکــی، معرفی 
ضامن یــا ضامنین به بانک اســت که عموماً 
یکی از موانع مهم در مسیر دریافت تسهیلات 
بانکی به شــمار می آید. بــا توجه به ضرورت 
توانمندسازی و اشتغال زنان سرپرست خانوار 
در جهت تامین معیشــت خانــواده، رفع این 
معضل به ویژه در بخش وامهای اشتغال خرد، 

امری لازم است. 
در این راســتا معاونت زنــان و خانواده ، رفع 
موانع از مســیر دریافت وام اشتغال برای زنان 
سرپرســت خانوار به ویــژه در گروه های کم 

برخوردار را به عنوان یکی از دغدغه های مهم 
در دستور کار قرار داده است.

بر این اساس دبیرخانه ستاد ملی زن و خانواده 
مصوبه اولین جلسه ستاد در دولت سیزدهم را 
به این امر اختصــاص داد و طی این مصوبه، 
مقرر شد تا معاونت ریاست جمهوری در امور 
زنان و خانــواده  با همــکاری وزارت تعاون، 
صندوق ضمانت سرمایه گذاری تعاون و بانک 
رفاه کارگران، امکان صدور ضمانت نامه برای 
دریافت تسهیلات خُرد اشــتغالزایی تا سقف 
۱۰۰۰میلیــون ریال برای  زنان سرپرســت 
خانــوار را فراهم کند.بر اســاس این گزارش، 
شرایط بهره مندی از صندوق ضمانت وام های 
خرد اشتغالزایی زنان سرپرست خانوار به شرح 

ذیل است:
الــف(  در دهک های یک تــا ۵ درآمدی قرار 

داشته باشند.
ب( توســط دســتگاه ها و نهادهای تسهیلگر 

اشتغال خرد نظیر ســتاد ساماندهی مشاغل 
خانگی، ســتاد اجرایی فرمان امام)ره( )،بنیاد 
برکت(،  بنیاد مســتضعفان یا نهادهای مشابه 
به یکی از بانک های عامل شامل ملیّ، توسعه 
تعاون، رفاه کارگران، صندوق کارآفرینی امید، 

و پست بانک معرفی شده باشند.
ج(  ناتــوان بودن فــرد وام گیرنده در معرفی 
ضامــن بــه بانک توســط نهاد ارائــه کننده 
تســهیلات و بانک عامل محرز تشخیص داده 

باشد.
زنان سرپرست خانوار واجد شرایط فوق، پس 
از معرفی شــدن توســط نهادهای تسهیلگر 
اشــتغال به معاونت ریاست جمهوری در امور 
زنان و خانواده، توسط این معاونت به صندوق 
ضمانت سرمایه گذاری تعاون معرفی خواهند 
شد تا فرایند صدور ضمانت نامه تکمیل شود.
در ادامه این گزارش آمده است: معاونت امور 
زنان و خانواده مفتخر است یکی از مهمترین 

مطالبات مردمی در دور اول سفرهای استانی 
ریاســت جمهــوری را از طریــق این مصوبه 
پاســخگو بوده و امید آن می رود که این اقدام 

گامی در راســتای تحقق بند ت قانون برنامه 
ششم توســعه مبنی بر توانمندســازی زنان 

سرپرست خانوار به شمار آید.


